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Abstract (en)
[origin: ES8201694A1] A hydraulic accumulator comprises two-halfs shells, the diaphragm therebetween defining two cavities. One cavity contains
presssurized gas and the cavity receives hydraulic fluid under pressure. The two-half shells are held together by a mechanical element, such as a
belt which has been previously prestressed to a tension selected according to the maximum pressure to which the accumulator will be subjected.
The use of the prestressed mechanical element changes the dynamic stresses ordinarily found in a hydraulic accumulator to static stresses, thus
minimizing the occurrence of creeks and failure of the device.

Abstract (fr)
Procédé de fabrication d'accumulateur hydraulique constitué par deux coquilles (1 et 2) assemblées l'une à l'autre avec interposition d'une
membrane souple (5), caractérisé par le fait que l'élément mécanique (8, 17) assurant la liaison des deux coquilles est soumis, avant assemblage
desdites coquilles, à une précontrainte préalable engendrant un effort de rapprochement des deux coquilles l'une contre l'autre qui est supérieur à
l'effort maximum de séparation des deux coquilles auquel est soumis l'accumulateur lorsqu'il est soumis à la pression d'épreuve.
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